



Dagsorden Søndag d. 9. August 2015

Husk at slukke Mikrofonen

Deltagere, -Asger Krog Kjær, Conny Busk Aadorf, Rasmus Buch, Gitte Søe-Larsen, Troels Frostholt Soe-Larsen

1. Opsummering fra sidste møde

- Førstehjælp
 - Conny har talt med Jørgen Jespersen omkring undervisning af førstehjælp. Conny har aftalt med Jørgen, at vi snakker sammen igen efter dette møde, hvor vi kommer med nogle forslag til en dato i november. Der skal som minimum være 5 deltager og max 15.
 - Det aftales her, at arrangørerne skal have førsteret til undervisningen og derefter "først til mølle" princippet.
- Forenings SFO
 - Conny har talt og lavet aftale med Magnus, og regner med at dem der har været med til at stå/lave forenings SFO er blevet aflønnet til næste møde.
- Hyggedag d. 23. juli 2015
 - Godt initiativ. Alle fra bestyrelsen var med
- Panatria 31/7 - 2/8 2015
 - Repræsentant fra bestyrelsen deltog.
 - Der var ialt 29 deltagere.
 - God season

2. Styregruppen - udspil og tanker

- Motivation til nye udvalg, nye arrangører
 - Være mere opsøgende, i forhold til medlemmer og give dem et "skub"
 - Flere hygge-arrangementer

3. Nyt fra de forskellige udvalg

- Udvalgene taler
 - KL, -Rasmus Bunch

- Efter omstændighederne er det gået rigtig godt.
- Regner med at KL køre igen næste season
- Deltagere og forældre er positiv og glad for arrangementet.
- Panatria, -Troels Frostholt Sør-Larsen
 - God season
 - Køre igen til næste år og mange år frem
 - Deltagerne er positiv og glade for arrangementet
- ThyRF-LAN, -Gitte Sør-Larsen
 - Har kørt et par gange
 - ca. 10-12 deltagere pr. gang
 - Køre igen til næste år
- ESFROAG, -Gitte Sør-Larsen
 - "Startskuddet" for i år er i gang.
 - Folk ser frem til at komme til det
 - De sidste par år, har der været mellem 20-30 medlemmer
 - GM'er er begyndt at lægge ting op, som folk kan tilmelde sig.
 - Booking begynder om 25 dage
- JuHoKo, -Gitte Sør-Larsen
 - Der overvejes om der skal være noget i år (er ikke hvert år=)
 - Medlemmerne ser frem til det
- IT, -Troels Frostholt Sør-Larsen
 - Hjemmesiden skal fornyes, og er et større projekt
 - Der skal findes nogen, der kan lave grafisk design til en kommende nu hjemmeside
 - Det sidste nye er at der kan sendes SMS-reminder til folk
- Forenings SFO, -Gitte Sør-Larsen
- Magisk Mandag, -
 - Der er pt. ingen tovholder/klubleder/UK
 - Troels har kørt intro til forskellige spil og vil også gerne køre dette til næste år
 - Antallet af deltagere har været mellem 3-12

4. Strategi for fremtiden

- Årets arrangør til ESFROAG? (Diskutér til næste møde)
 - Sige/lave en tak til alle, som har været med til at arrangere i ThyRF
- Udveksling af Orker
 - Asger har haft kontakt med Anders Berner (forhenværende bi-frost), ang. "udveksling af Orker". Asger og Anders skal tale sammen senere, da Anders pt. er til bi-frost arrangement i Palestina
- Promovering af ESFROAG på hjemmeside og facebook
- Førstehjælp i november

5. Økonomi/materiel

- Afregning af ThyRF festen
- Lasses forældres lade. Der skal findes en dato, med henblik på flytning af lager.
 - Koordination med Lasse ang. tidspunkt.
- Lager Ansvarlig (Måske Lasse?)
- Toiletspand
 - Conny undersøger hvor ThyRF kan købe en toiletspand.

6. IT/Hjemmesiden + Nyheder til hjemmesiden

- Ændring af ThyRF's adresse fra Norsvej 40
 - Troels ændre
- KL's mestre skal opdateres
 - Troels opdatere

7. Særlige kommende datoer

Kronborgs Legende	30/8
ESFROAG	9/10

8. Metakommunikation

God kommunikation.